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Abstract (en)
[origin: WO2016184682A1] The invention relates to a cooling device (2; 50) for cooling bulk goods (4), which has a cooling shaft (8) and at least one
supply chute (14) for introducing the bulk goods (4) into the cooling shaft (8). In order to achieve uniform cooling of the bulk goods (4), the supply
chute (14) according to the invention comprises a first wall (30) and a second wall (32) arranged opposite the first wall (30) and at least part of the
first wall (30) is arranged at a different angle of inclination (34) with respect to a vertical line (36) than the second wall (32).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kühlvorrichtung (2; 50) zum Kühlen von Schüttgut (4), welche einen Kühlschacht (8) sowie mindestens eine
Aufgabeschurre (14) zum Einführen des Schüttguts (4) in den Kühlschacht (8) aufweist. Um eine gleichmäßige Abkühlung des Schüttguts (4) zu
erreichen wird vorgeschlagen, dass die Aufgabeschurre (14) eine erste Wandung (30) sowie eine der ersten Wandung (30) gegenüberliegend
angeordnete zweite Wandung (32) umfasst und die erste Wandung (30) zumindest abschnittweise in einem anderen Neigungswinkel (34) bezüglich
einer Vertikalen (36) angeordnet ist als die zweite Wandung (32).
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